
ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL GRUP D’ESTUDIS D’ESPLUGUES 

20 de gener del 2022 

 

A les 19,25 hores, s’inicia l’Assemblea General Ordinària del Grup d’Estudis d’Esplugues, a la 
Sala Joan Brillas de L’Avenç, segons carta convocatòria, del 3 de gener del 2022, enviada per 
correu postal i electrònic als socis. 

Hi assisteixen 38 socis presencialment i han comunicat el vot delegat, a la presidenta Rosa 
Abós i a altres membres de la Junta, 20 socis que han excusat la seva assistència. En total 
representen el 49% dels associats al G.E.E. 

Es dóna la benvinguda als assistents i es segueix l’ordre del dia establert a la convocatòria: 

Primer punt: Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea anterior, del dia 23 de 
febrer del 2021. El secretari, Miquel Casellas, dóna lectura de l’acta i un cop llegida és 
aprovada per unanimitat. 

Segon punt: Actes realitzats l’any 2021. La presidenta Rosa Abós, fa la relació de les activitats 
realitzades durant tot l’any, anomenant totes les xerrades i sortides, com també els cursos i 
participacions on ha assistit el Grup d’Estudis d’Esplugues. Comenta els actes que per motiu de 
la pandèmia no s’han pogut realitzar. És aprovat. 

Tercer Punt: Presentació i aprovació, si s’escau, del balanç i estat de comptes de l’exercici 
2021. El secretari, en nom de la tresorera Lídia Verdier, desglossa i explica, l’estat de comptes 
de l’anualitat, resultant  uns ingressos del 2020 de 6039€ i unes despeses de 6049,17€. 
Resultant el saldo bancari a data 31 de desembre del 2021 de 4232,38€. S’aprova. 

Quart Punt: Actes previstos per l’any 2022. Rosa Abós relaciona les xerrades i les sortides 
previstes per aquest any, sempre condicionat que es puguin fer sanitàriament. S’aprova. 

Cinquè punt: Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost de l’any 2022. El secretari en 
nom de Lídia Verdier, desglossa el pressupost, amb els ingressos de la quota de socis, la 
subvenció de l’Ajuntament, de l’Obra Social de La Caixa, d’aportació pels llibres i de les 
sortides, que pugen a 5323€. I les despeses de Conferències, actes culturals, publicació del Pou 
de Vernís, assegurança responsabilitat civil, Recercat, Correus,  material oficina i varis, que 
sumen 6900€. S’aprova. 

Sisè punt: Quotes soci pel 2022: Es proposa per la junta mantenir la quota de 25€. Quota que 
es passarà al cobrament a partir del primer de març. S’aprova. 

Setè punt: Renovació de càrrecs de la Junta. El secretari diu que la junta presenta en bloc la 
dimissió. Segons l’article 15.1, modificat i aprovat en l’Assemblea Extraordinària celebrada 
anteriorment, la durada de la junta és de quatre anys (a renovar el 20 de gener del 2026). 

Es presenta la candidatura formada per: 

Presidenta: Rosa Abós Prats,               Vice-president Santi Campo Haro, 
Secretari: Miquel Casellas Piquet,      Tresorera: Lídia Verdier Guasques, 
Vocal: Joan M Puiggròs Modolell,      Vocal: Cristian Domínguez Bolaños, 
Vocal: Montse Ruiz Romanos,             Vocal: Mercé Masot Amigó, 
Vocal: Rafel Marco Moreno. 



 
L’Assemblea faculta i autoritza per a tots els tràmits bancaris, a dues de les tres signatures 
indistintament, corresponents a la Presidenta Rosa Abós Prats, Tresorera Lídia Verdier 
Guasques o Secretari Miquel Casellas Piquet, tots tres també poden tenir accés a la Línia 
Oberta de La Caixa. S’aprova per unanimitat. 

Vuitè punt: Torn obert de paraules: 
En Josep Benedico comenta que per tal de rebaixar costos de distribució, el Pou de Vernís, 
s’enviï digitalment als subscriptors. Es parla, que es preguntarà als socis, qui ho vol rebre 
digitalment, i la junta ho valorarà i decidirà si cal o no. 
Maria Teresa Carbonell, proposa recuperar les Miscel·lànies, amb la publicació de Les Modistes 
d’Esplugues. 
Rita Girbau, proposa pel Pou del Vernís, posar algun article de gramàtica catalana. 
Enriqueta Llavinés, proposa que l’Editorial al Pou de Vernís sigui més visible. 
Tots aquests temes, seran estudiats per la junta. 

Tot seguit i sense més demandes de paraula, es visualitza el vídeo resum de les activitats 
realitzades el 2021.  
Vídeo presentat i realitzat per Josep Castells, que ha agradat als assistents. 
Es felicita a l’autor, essent un recull important per l’arxiu-biblioteca del G.E.E.. 
 
Sense més temes a tractar es tanca l’Assemblea a les 20,30 hores, agraint l’assistència i 
participació als socis presents i als delegats. 

 

 

 

 

 

El Secretari  sortint i entrant                                                           La Presidenta sortint i entrant 

Miquel Casellas                                                                                    Rosa Abós 

 

 


